



Ali Marshad
Deputy Group Chief Executive
Officer

SICO Wins “Best Discretionary Portfolio Management in MENA 2025”

SICO BSC (c), a leading regional asset manager, broker, market maker, and investment bank with physical presence in Bahrain, Saudi Arabia, and the UAE, it has been named “Best Discretionary Portfolio Management (DPM) in MENA” at the 2025 MENA Wealth and Private Banking Awards from MEED.

The prestigious award, recognizing SICO’s superior performance, customized investment strategies, and commitment to client service excellence across the Middle East and North Africa region, was presented during a ceremony in Dubai. The accolade is a testament to the strength and depth of SICO’s Asset Management division, which currently oversees more than USD 8.0 billion in assets under management (AUM).

The Discretionary Portfolio Management service provides customized investment mandates for institutional investors, sovereign wealth funds, and high net-worth individuals (HNWIs) across diverse asset classes, including regional equities, fixed income, and money market instruments.

Ali Marshad , Deputy Group Chief Executive Officer of SICO, commented on the award, saying, “We are deeply honored to receive this significant recognition. Winning the 'Best DPM in MENA' award underscores the relentless dedication of our asset management team and validates our client-centric approach to wealth preservation and growth. In an increasingly complex global market, our clients entrust us with their capital based on our ability to deliver highly customized, risk-adjusted returns driven by deep, on-the-ground regional insight. This award is a direct reflection of that enduring trust and our proven expertise.”

The award category specifically evaluates the performance, innovation in product structuring, and personalized service delivery for discretionary clients, further cementing SICO's position as a regional leader in intelligent, informed financial services.

– Ends –

About SICO

SICO is a leading regional asset manager, broker, and investment bank with USD 8.0 bn in assets under management (AUM). Today, SICO operates under a wholesale banking licence from the Central Bank of Bahrain and also oversees two wholly owned subsidiaries: an Abu Dhabi-based brokerage firm, SICO Invest, and a full-fledged capital markets services firm, SICO Capital, based in Saudi Arabia. Headquartered in the Kingdom of Bahrain with a growing regional and international presence, SICO has a well-established track record as a trusted regional bank offering a comprehensive suite of financial solutions, including asset management, brokerage, investment banking, and market making, backed by a robust and experienced research team that provides regional insight and analysis of more than 90 percent of the region's major equities. Since inception in 1995, SICO has consistently outperformed the market and developed a solid base of institutional clients. Going forward, the bank's continued growth will be guided by its commitments to strong corporate governance and developing trusting relationships with its clients. The bank will also continue to invest in its information technology capabilities and the human capital of its 150 exceptional employees.

Media Contact:

Ms. Nadeen Oweis

Head of Corporate Communications, SICO

Direct Tel: (+973) 1751 5017

Email: noweis@sicobank.com



علي مرشد
نائب الرئيس التنفيذي للمجموعة

سيكو تفوز بجائزة "أفضل مدير للمحافظ الاستثمارية التقديرية في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا" لعام 2025

فازت سيكو ش.م.ب (م)، البنك الإقليمي الرائد في مجال إدارة الأصول والوساطة وصناعة السوق والخدمات المصرفية الاستثمارية والذي يحظى بتواجد مباشر في البحرين والسعودية والامارات العربية المتحدة، بجائزة "أفضل مدير للمحافظ الاستثمارية التقديرية في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا"، وذلك ضمن جوائز الثروة والخدمات المصرفية الخاصة لمنطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا 2025 التي تنظمها مؤسسة ميد.

وجاء حصول سيكو على الجائزة خلال حفل أقيم في دبي، تقديراً لأدائها المتميز واستراتيجياتها الاستثمارية الناجحة، إلى جانب التزامها بتقديم خدمات عالية الجودة لعملائها في مختلف أسواق المنطقة. ويعكس هذا التقدير مكانة سيكو الراسخة في قطاع إدارة الأصول، حيث تدير حالياً أصولاً تحت الإدارة تتجاوز قيمتها 8 مليارات دولار أمريكي.

وتقدّم سيكو من خلال إدارة المحافظ الاستثمارية التقديرية حلولاً استثمارية مصممة وفق احتياجات المستثمرين من المؤسسات، وصناديق الثروة السيادية، والأفراد من أصحاب الثروات عبر مختلف فئات الأصول، بما في ذلك أسواق الأسهم في المنطقة، وأدوات الدخل الثابت، وأدوات أسواق المال.

وفي تعليقه على هذا الإنجاز، قال علي مرشد، نائب الرئيس التنفيذي لمجموعة سيكو: "نعتز بهذا التكريم الذي يُجسّد الجهود الدؤوبة لفريق إدارة الأصول في سيكو وكفاءة النهج الذي نتبعه في الحفاظ على ثروات العملاء وتنميتها في ظل أسواق عالمية متزايدة التعقيد، فإننا نحظى بثقة عملائنا وإيمانهم بقدرتنا على تحقيق عائدات عالية والحد من المخاطر، وذلك بفضل رؤيتنا العميقة والعملية بظروف الأسواق في المنطقة. إن هذه الجائزة تعكس ثقة عملائنا وخبراتنا الواسعة المتخصصة."

وتستند آلية اختيار الفائزين بهذه الجائزة إلى معايير دقيقة تشمل الأداء، والابتكار في تصميم المنتجات، وجودة الخدمات المقدمة للعملاء. ويعزز هذا الفوز مكانة سيكو كأحد أبرز مزودي الخدمات المالية والاستثمارية في المنطقة، بفضل سجلها الحافل بالنجاحات ورؤيتها الواضحة نحو تحقيق النمو المستدام.

- انتهى -

نبذة عن سيكو

تمثل سيكو أحد أبرز البنوك الإقليمية الرائدة المتخصصة في إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية، وتصل قيمة الأصول تحت الإدارة لديها إلى 8 مليار دولار أمريكي. وتعمل سيكو اليوم بموجب ترخيص من مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي، كما تُشرف على شركتين تابعتين ومملوكتين لها بالكامل: سيكو إنفست وهي دار وساطة مالية مقرها أبوظبي، وسيكو المالية المزودة للخدمات المصرفية الاستثمارية والواقع مقرها في المملكة العربية السعودية. وتتخذ سيكو من مملكة البحرين مقراً لها، وهي آخذة في التوسع على الصعيدين الإقليمي والدولي، كما تتمتع بسجل حافل بالإنجازات باعتبارها بنكاً إقليمياً موثوق يقدم مجموعة متكاملة من الحلول المالية، بما في ذلك إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية وصناعة السوق، والتي يدعمها فريق بحوث قوي من أمهر الخبراء يوفر رؤية ثابتة وتحليلات مدروسة عن أكثر من 90 بالمائة من الأسهم الرئيسية في المنطقة. ومنذ تأسيسها عام 1995، دأبت سيكو على تحقيق أداء متفوق في السوق، وأصبحت لها قاعدة عملاء عريضة من كبرى المؤسسات. وتمضي سيكو قدماً في مسيرتها نحو المزيد من النمو والازدهار، والتي يقودها التزامها الراسخ بإطار حوكمة مؤسسية قوي، فضلاً عن سعيها الدائم إلى توطيد أواصر الثقة مع عملائها. وستواصل سيكو الاستثمار في تطوير إمكاناتها التقنية ورأس مالها البشري الذي يتألف من نحو 150 موظفاً متميزاً عبر المجموعة.

لمزيد من المعلومات:

ندين عويس
مدير العلاقات العامة، سيكو
هاتف مباشر: 1751 5017 (+973)
البريد الإلكتروني: noweis@sicobank.com